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PREDLOG ZAPISNIKA 
OBČINSKI SVET 
Stari trg 29 
Slovenske Konjice 
 
Št.: 032-0013/2021-2 (150) 
Datum: 30. 11. 2021 
 

ZAPISNIK 
 
21. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je bila dne 25. 11. 2021 v Domu 
kulture Loče z začetkom ob 18.uri. 
 
Sejo je sklical in vodil župan Darko Ratajc. 
 
Na začetku je bilo navzočih 18 članov občinskega sveta, in sicer: 
Bojan Podkrajšek, Irena Vozlič Stjepčević, Nadja Punčuh, Ivo, Furman, Jožef Satler, Boris 
Škrinjar, dr. Jernej Štromajer, Monika Iršič, Primož Poklič, Andrej Gumzej, Slavko Hren, 
Dejan Verhovšek, Nežika Pavlič Brečko, Nina Levart, Breda Konec, Drago Ratajc, Milena 
Poklič Brečko, Peter Štefanič. Ob 18.08 se je seje udeležila Snežana Brumec ter ob 18.20 
mag. Jure Levart. 
 
Odsotnost opravičili: Suzana Kračun, Petek Koren in Gorazd Polanec. 
 
Navzoči javni uslužbenci občinske uprave: Breda Obrez Preskar, direktorica občinske 
uprave, Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance, Zora Šrot, sodelavka za 
stanovanjske zadeve ter Mojca Repnik, vodja urada župana.  
 
Navzoči vabljeni: Laura Krančan, direktorica Zavoda za šport in mag. Aleš Brglez, direktor 
JKP, d.o.o. 
 
Navzoči predstavniki medijev: Novice in Radio Rogla ter Mediacoop (Skala TV). 
 
Sprejet je bil SKLEP (18 navz., 18 za) 
Sprejme se zapisnik 20. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice z dne 
28. 9. 2021. 
 
Sprejet je bil dnevni red SKLEP (18 navz., 18 za) 
Sprejme se predlagani dnevni red: 
 

1. Predlog Odloka o rebalansu 3 proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 2021 (hitri 
postopek) 

2. Predlog Odloka o proračunu Občine Slovenske Konjice za leto 2022 (prva obravnava) 
3. Predlog Letnega programa športa v občini Slovenske Konjice za leto 2022 
4. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnemu komunalnemu podjetju d.o.o. 

Slovenske Konjice 
5. Predlog Programa oskrbe s pitno vodo v občini Slovenske Konjice za obdobje od leta 

2022 do leta 2025 
6. Predlog Programa izvajanja javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode v občini Slovenske Konjice za obdobje od leta 2022 do leta 
2025  
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7. Predlog Sklepa o odpisu terjatev iz naslova neprofitnih najemnin 
8. Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta zavoda Vrtec Slovenske Konjice 
9. Vprašanja in pobude 

 

 
K1 
Predlog Odloka o rebalansu 3 proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 2021 po hitrem 
postopku je predstavila Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance. 
Od sprejetja Rebalansa 2 proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 2021, ki je bil sprejet 
v septembru 2021, se je pojavilo nekaj sprememb, zaradi katerih smo pripravili predlog za 
tretji rebalans v proračunskem letu. 
Na prihodkovni strani smo povečali stroškovno mesto, ki je namenjeno prihodkom od prodaje 
zemljišč, saj pričakujemo sredstva od prodaje stavbnega zemljišča za obvoznico Slov. 
Konjice - Oplotnica, zmanjšali pa smo stroškovno mesto »Druga sofinanciranja«, saj bomo 
sredstva za projekt Elena prejeli v naslednjem letu, ko bodo realizirani tudi odhodki. Dodali 
smo dodatna sredstva za sofinanciranje obnove cerkve v Žički kartuziji, ki jih bomo prejeli za 
dokončanja druge faze projekta. 
Na odhodkovni strani smo zmanjšali nekaj postavk, saj bodo določeni projekti izvedeni v 
naslednjem letu oz. se bodo v naslednjem letu zaključili. Med projekte, ki se prenesejo v 
prihodnje leto so »Pametna mesta«, »Elena – mobilnost in energija«, cesta do nove tržnice, 
rekonstrukcija ceste Gabrovnik-Sv. Barbara se bo le delno izvedla v letošnjem letu, v celoti 
pa se bo v prihodnjem letu izvedla obnova vodovoda na Aškerčevi ulici v Slovenskih 
Konjicah, obnova Šolske ulice v Slovenskih Konjicah, prav tako pa se bo v prihodnjem letu 
zaključila ureditev mrliške vežice na Svetem Jerneju, izgradnja žarne stene v Ločah ter 
izdelava bronastega kipa konja. Povečali pa smo sredstva za vzdrževanje bazena v 
Slovenskih Konjicah ter sredstva za obnovo cerkve v Žički kartuziji, ki jih bomo prejeli iz 
državnega proračuna. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k rebalansu proračuna. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje odbora k 
predlogu odloka. 
V razpravi je poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovala še Nežika Pavlič 
Brečko. 
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (19 navz., 19 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Rebalans 3 Proračuna Občine 
Slovenske Konjice za leto 2021. 
 
K2  
Predlog Proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 2022 v prvi obravnavi je predstavila 
Nataša Fabjan, vodja oddelka za javne finance. 
Osnova za podatke za predlog proračuna za leto 2022 smo v prvi vrsti črpali iz Predloga 
Zakona o izvrševanju proračuna Republike Slovenije za leti 2022 in 2023, v katerem je Vlada 
predlagala povprečnino za leto 2022 v višini 645 EUR. Glede na navedeni znesek pomeni, 
da bo primerna poraba za Občino Slovenske Konjice znašala 9,786.022 EUR, kar je 
povečanje glede na leto 2021 za 3,5 %. 
Primerna poraba predstavlja največji del prihodkov, in sicer 64,6 % delež oz. 64,5 % v višini 
9,776.205 EUR kot dohodnina, in 0,1 % v višini 9.817 EUR kot finančna izravnava. 
Ostale davčne prihodke smo planirali na osnovi ocenjene realizacije v letu 2021 in 
predvidenih sprememb pri posameznih vrstah prihodkov. 
Prihodki iz naslova sofinanciranj so predvideni bistveno manjši kot v letu 2021, saj smo v 
preteklem letu med prihodke šteli sredstva, ki smo jih prejeli za prizidek k Zdravstvenemu 
domu in za obnovo cerkve v Žički kartuziji. Skupaj planirani prihodki iz naslova sofinanciranja 
znašajo 1.199.400 EUR oz. 7,9 % vseh prihodkov.  
Pomemben del prihodkov predstavljajo tudi sredstva, ki jih občina prejme od občanov za 
nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča ter od najemnine gospodarske javne 



 3

infrastrukture, ki jo prejmemo od Javnega komunalnega podjetja Slovenske Konjice d. o. o. , 
Stanovanjskega podjetja Konjice d. o. o. ter od Komunale Slovenska Bistrica d. o. o.. 
 
Pri planiranju odhodkov je potrebno izpostaviti zakonske obveznosti, saj predstavljajo že več 
kot tri četrtine vseh odhodkov ter vsakoletno naraščanje socialnih transferov, kar pomeni, da 
nam ostaja vse manj sredstev za ostale, tudi pomembne, projekte in investicije.  
 
V proračunu se planira po programih: 
- največji delež se bo namenil gospodarskim dejavnostim - 23,0 %,  
- izobraževanja - 22,6 % 
- predšolska vzgoja – 15,9 % 
- osnovnošolsko izobraževanje – 6,6 % 
- varstvo okolja - 10,5 % 
- stanovanjske dejavnosti in prostorski razvoj - 10,3 %, 
- javna uprava - 9,5 %,  
- rekreacija, kultura in dejavnosti neprofitnih organizacij, združenj in drugih investicij 7,4 
% (zajema Zavod za šport in Splošno knjižnico),  
- socialno varnost - 6,6 %  
- odplačilo dolga – 3,7 % vseh izdatkov 
V proračunu za leto 2022 se bo za investicije namenilo 42,2 % odhodkov.  
 
V letu 2022 bomo s tretjim sklopom investicij zaključili izvedbo triletnega projekta 
»participativni proračun« v skupni višini 300.000 EUR. 
 
Odhodke planiramo v višini 16.025.531 EUR, kar je za 6,5 % manj kot za leto 2021. 
 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje k predlogu proračuna. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu proračuna. 
Po pooblastilu predsednice Odbora za mladino je Nežika Pavlič Brečko podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu proračuna.  
Predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in podjetništvo Nadja Punčuh je podala 
pozitivno mnenje odbora k predlogu proračuna. 
Predsednik Odbora za podeželje Drago Ratajc je podal pozitivno mnenje odbora k predlogu 
proračuna. 
Po pooblastilu predsednika Sveta za varnost cestnega prometa je Nina Levart podala 
mnenje sveta k predlogu proračuna. 
Predsednik Odbora za požarno varnost Andrej Gumzej je podal mnenje odbora k predlogu 
proračuna. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu proračuna. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje odbora k 
predlogu odloka. 
 
V razpravi so poleg Darka Ratajca in poročevalke sodelovali še Slavko Hren, Bojan 
Podkrajšek, dr. Jernej Štromajer, Nadja Punčuh, Ivo Furman in Snežana Brumec ter podali 
naslednje predloge in pohvale: 
- povišanje postavke za sofinanciranje kulturnih spomenikov na lansko višino 
- dostopnost prostorov sodišča invalidom (dvigalo) 
- povišanje sredstev za delovanje vseh društev v občini  
- vodovod Žiče- Slovenske Konjice  
- sofinanciranje izgradnje parkirišča pri Lambrechtovem domu  
- sredstva za potencialno nevarnost energetske revščine  
- pomoč Turističnemu društvu Slovenske Konjice ob 90. obletnici 
- povišanje postavke za nakup knjig na 5.000 
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- odcep Dobrnež (Tepanjski vrh)- zavijalec, pločnik.  
 
Župan Darko Ratajc je pojasnil, da bo predloge uskladil skupaj s predstavniki svetniških 
skupin do naslednje obravnave proračuna. 
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (20 navz., 20 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Proračun Občine Slovenske Konjice 
za leto 2022 v prvi obravnavi. 
 
K3 
Predlog Letnega programa športa v občini Slovenske Konjice za leto 2022 je predstavila 
Laura Krančan, direktorica Zavoda za šport. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k letnemu programu športa. 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalke sodelovali še Bojan Podkrajšek, 
Nežika Pavlič Brečko in mag. Jure Levart. Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (20 
navz., 20 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Letni program športa v Občini 
Slovenske Konjice za leto 2022. 
 
K4 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnemu komunalnemu podjetju d.o.o. 
Slovenske Konjice je predstavil mag. Aleš Brglez, direktor JKP, d.o.o. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu k predlogu sklepa. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje odbora k 
predlogu sklepa. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (20 navz., 20 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje Javnemu komunalnemu 
podjetju d. o. o. Slovenske Konjice za nakup novega tovornega vozila za zbiranje 
odpadkov. 
Javno komunalno podjetje d. o. o. Slovenske Konjice se lahko v letu 2022 za namen, 
naveden v prvem členu, zadolži do višine 150.000,00 EUR. 
Javno komunalno podjetje d.o.o. Slovenske Konjice zadolžitve ne sme zavarovati s 
stvarnim premoženjem, ki je namenjeno izvajanju javne oziroma gospodarske javne 
službe, in je dolžno sredstva za servisiranje dolga zagotoviti iz neproračunskih virov. 
 
K5 
Predlog Programa oskrbe s pitno vodo v občini Slovenske Konjice za obdobje od leta 2022 
do leta 2025 je predstavil mag. Aleš Brglez, direktor JKP, d.o.o. 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k programu. 
Predsednica Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Snežana Brumec je podala 
pozitivno mnenje sveta k programu. 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalca sodelovali še mag. Jure Levart, 
Snežana Brumec in Slavko Hren. Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (20 navz., 20 
za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice potrjuje Program oskrbe s pitno vodo v občini 
Slovenske Konjice za obdobje od leta 2022 do leta 2025. 
 
K6 
Predlog Programa izvajanja javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske 
odpadne vode v občini Slovenske Konjice za obdobje od leta 2022 do leta 2025 je predstavil 
mag. Aleš Brglez, direktor JKP, d.o.o. 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k programu. 



 5

Predsednica Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Snežana Brumec je podala 
pozitivno mnenje sveta k programu. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (20 navz., 20 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice potrjuje Program izvajanja javne službe 
odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v občini Slovenske Konjice 
za obdobje od leta 2022 do leta 2025. 
 
K7 
Predlog Sklepa o odpisu terjatev iz naslova neprofitnih najemnin je predstavila Zora Šrot, 
sodelavka za stanovanjske zadeve. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Predsednica Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Snežana Brumec je podala 
pozitivno mnenje sveta k predlogu sklepa. 
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje odbora k 
predlogu sklepa. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (20 navz., 20 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje Stanovanjskemu podjetju 
Konjice d.o.o., za odpis terjatev iz naslova neizterljivih najemnin najemnikov 
neprofitnih stanovanj v skupni višini 6.508,21 EUR.« 
 
K8 
Predlog Sklepa o imenovanju članov sveta zavoda Vrtec Slovenske Konjice je predstavil 
Slavko Hren, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter 
administrativne zadeve. 
Razprave ni bilo. Nadja Punčuh se je razprave in glasovanja vzdržala. Sprejet je bil SKLEP 
(20 navz., 19 za, 0 proti)  
Občinski svet Občine Slovenske Konjice za člane sveta zavoda Vrtec Slovenske 
Konjice za novo mandatno obdobje imenuje Nadjo Punčuh, Stanka Kolarja in Tomaža 
Paholeta. 
 
K9 
Župan Darko Ratajc je napovedal naslednjo redno sejo 21. 12. 2021. 
 
Snežana Brumec: 

- pobuda: sprejem aktov o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne 
službe 24-urne dežurne pogrebne službe v občini 

 
Monika Iršič: 

- pobuda: postavitev košev za smeti po Škalcah in bolj obleganih peš poteh v občini 
 
Nežika Pavlič Brečko: 

- pobuda: koši za pasje iztrebke ob sprehajalnih poteh do smetišča, Škalce, 
Mizarska,… 

 
Slavko Hren: 

- izpostavi težave z zalivanjem vode hiš na Oplotniški ulici 
 
 
Nadaljnjih vprašanj in pobud ni bilo. Seja je bila zaključena ob 20. uri. 
 
 
 
Zapisala: Župan 
Mojca Repnik                  Darko Ratajc, univ.dipl.ekon. 
 


